



ការិយាល័យកិច្ចការនិស្សិតជ្រើសរើសនិស្សិតដើម្បីផ្តល់អាហារូបករណ៍ភូមិជុន



ការិយាល័យកិច្ចការនិស្សិត នៃសាកលវិទ្យាល័យបរាសារាម ពិចារណា ជ្រើសរើសនិស្សិត ដើម្បីផ្តល់អាហារូបករណ៍ភូមិជុន ប្រចាំឆ្នាំសិក្សា ២០១២ ដោយមានសាស្ត្រាចារ្យបណ្ឌិតឡាត់ជា សែនស៊ីហា ជំនួយការ សាកលវិទ្យាធិការផ្នែកអភិវឌ្ឍនិស្សិតនៃសាកលវិទ្យាល័យបរាសារាម ជាប្រធានក្នុងការជ្រើសរើស។

ភូមិជុន ជាអាហារូបករណ៍ដែលផ្តល់ឱ្យនិស្សិតថ្នាក់បរិញ្ញាបត្រ បរិញ្ញាបត្រ ជាន់ខ្ពស់ និងថ្នាក់បណ្ឌិត ជានិស្សិតពូកែ ទទួលបានលទ្ធផលការសិក្សាល្អ

និងជានិស្សិតដែលជួយតាមរយៈសកម្មភាព និងផ្តល់កេរ្តិ៍ឈ្មោះល្បី ល្បាញដល់សាកលវិទ្យាល័យ។ ក្នុងការជ្រើសរើសលើកនេះជាប្រភេទ និស្សិតដែលធ្វើឱ្យមានកេរ្តិ៍ឈ្មោះល្បីល្បាញដល់សាកលវិទ្យាល័យខាង ផ្នែកសកម្មភាព និងវិជ្ជាជីវៈចំនួន ៥ នាក់ ក្នុង ១ នាក់ទទួលបានថវិកា ចំនួន ១០,០០០ បាត ដោយនឹងរៀបចំពិធីប្រគល់អាហារូបករណ៍ក្នុងថ្ងៃ ទទួលសញ្ញាបត្រ របស់សាកលវិទ្យាល័យបរាសារាម (២៨ ធ្នូ ២០១២) មានដែលចាប់អារម្មណ៍នេះមានចំនួន ១៨ នាក់ កាលពីថ្ងៃទី ២០ វិច្ឆិកា ២០១២ នៅបន្ទប់ប្រជុំ ៣ អគារអភិវឌ្ឍនិស្សិត នៃសាកល វិទ្យាល័យបរាសារាម។





ព័ត៌មានជាតិសាខ្មែរ សាកលវិទ្យាល័យមហាសារាខម
Mahasarakham University Cambodia Newsletter October 16, 2012

សូមអញ្ជើញសាស្ត្រាចារ្យ និងបុគ្គលិកចូលរួមស្តាប់គោលនយោបាយដឹកនាំ MSU 2013



ដោយសារមហាវិទ្យាល័យវិទ្យាសាស្ត្រនៃសាកលវិទ្យាល័យមហាសារាខមបានចុះកិច្ចព្រមព្រៀងរួមដៃគ្នាជាមួយ Thai-Korea Natural Phellinus Mushroom Research ទាក់ទងនឹងផ្សិតដែលអាចយកទៅប្រើប្រាស់ជាឱសថបាន។ កាលពីថ្ងៃទី ៦ វិច្ឆិកា ២០១២ ម៉ោង ១៤.២០ នាទី សាស្ត្រាចារ្យបណ្ឌិតស៊ីភីក្រស័យ សម្លាប់ពិត្វ សាកលវិទ្យាធិការ នៃសាកលវិទ្យាល័យមហាសារាខមបានផ្តល់បទសម្ភាសន៍ជាមួយលោកជំរះវត្តី អ៊ុសរ៉ាងគួន ណៈអយុធ្យា និង Mr. Frankie Chan ដែលជាអ្នកជំនាញបានផ្តល់បទសម្ភាសន៍ក្នុងប្រធានបទ

ហេតុអ្វីបានជាសាកលវិទ្យាល័យមហាសារាខមជ្រើសរើស Thai-Korea Natural Phellinus Mushroom Research ជាកន្លែងធ្វើកិច្ចសហប្រតិបត្តិការសម្រាប់និស្សិត នៅក្នុងក្រុមមនុស្សសាស្ត្រ និងវិទ្យាសាស្ត្រព្រមទាំងសម្លឹងឃើញសារមន្ទីរផ្សិតដែលអាចច្នៃធ្វើជាឱសថ និងផលប្រយោជន៍ដែលទទួលបានពីការបញ្ជូននិស្សិតទៅសិក្សានៅ Thai-Korea Natural Phellinus Mushroom Research ដើម្បីយកទិន្នន័យទៅធ្វើជាគេហទំព័រ Thai-Korea Natural Phellinus Mushroom Research នៅបន្ទប់សាកលវិទ្យាធិការនៃសាកលវិទ្យាល័យមហាសារាខម។



សកម្មភាពប្រចាំខែ



ដំណើរឆ្ពោះទៅកាន់អាស៊ាន



ផ្សារណាត់កម្មវិធីសិក្សា



ប្រកួតបរវកញ្ញាថ្ងៃបណ្តុកប្រទីប



ព័ត៌មានជាភាសាខ្មែរ សាកលវិទ្យាល័យមហាសារាម
Mahasarakham University Cambodia November 26, 2012

ក្បួនដង្ហែរក្បួនពិធីបណ្តែតប្រទីប ២០១២

អង្គការនិស្សិត នៃសាកលវិទ្យាល័យមហាសារាមរួមជាមួយ ស្រមោលសរនិស្សិតគ្រប់មហាវិទ្យាល័យបានដង្ហែរក្បួនក្នុងពិធីបណ្តែតប្រទីប ប្រចាំឆ្នាំសិក្សា ២០១២ យ៉ាងគគ្រឹកគគ្រែង។

កាលពីថ្ងៃទី ២៦ វិច្ឆិកា ២០១២ អង្គការនិស្សិតនៃសាកលវិទ្យាល័យមហាសារាមរួមជាមួយស្រមោលសរនិស្សិត បានរៀបចំពិធីបណ្តែតប្រទីប ហើយមានការដង្ហែរក្បួនបណ្តែតស្រស់ស្អាត ប្រទីបធំ ក្បួនរាំ និងក្បួនរក្សាកេរ្តិ៍ដំណែលប្រពៃណីយបណ្តែតប្រទីបរបស់និស្សិតសាកលវិទ្យាល័យមហាសារាមសរុបរួមជាង ១៨ មហាវិទ្យាល័យ និងគ្រូ សិស្សសាលាសាធិតសាកលវិទ្យាល័យមហាសារាម (ផ្នែកមធ្យម) ចូលរួមដង្ហែរក្បួនប្រទីបដែលធ្វើពីធម្មជាតិដើម្បីរក្សាបរិស្ថាន។ ក្នុងការដង្ហែរក្បួននេះដែរក៏មានគណៈកម្មការផ្តល់ពិន្ទុក្នុងការប្រកួតប្រទីបស្អាត ក្បួនដង្ហែរ និងការរាំផ្សេងៗ ដែលមានទីតាំងមុខសាលាថាខនយ៉ាងភិថយ៉ាខុម។

សកម្មភាពទាំងនេះគឺជាការបន្តកេរ្តិ៍ដំណែលវប្បធម៌ប្រពៃណីយបុរាណ អភិរក្សពិធីបណ្តែតប្រទីបនាំយកប្រពៃណីយវប្បធម៌ស្រស់ស្អាតទៅជាប្រពៃណីយសំខាន់របស់ជាតិ ដើម្បីឱ្យសិស្ស និស្សិត ព្រមទាំងផ្តល់ឱកាសឱ្យប្រជាជនដែលនៅបរិវេណសាកលវិទ្យាល័យបានចូលរួមយ៉ាងមានសេក្តីសុខ។

